

**Zimmerreservierung / room reservation**

**Stichwort / Code: „BV/MF 2022 » 13.10 – 15.10.2022**

Bitte bestätigen Sie an: / Please confirm to:  
Fax: +49 711 55344 9000 / E-Mail hotel.stuttgart.messe@movenpick.com  
Kontingent abrufbar bis: 13. September 2022  
Allotment available until: 13<sup>th</sup> of september 2022

- Einzelzimmer für EUR 169,00 inklusive Frühstücksbuffet, pro Nacht und Zimmer  
*single room for EUR 169,00 including breakfast, price per night and room*
- Doppelzimmer für EUR 189,00 inklusive Frühstücksbuffet, pro Nacht und Zimmer  
*double room for EUR 189,00 including breakfast, price per night and room*

Anreisedatum <i>Day of arrival</i>	_____	Abreisedatum <i>day of departure</i>	_____
Vorname <i>First Name</i>	_____	Familienname <i>Family Name</i>	_____
Straße <i>Street</i>	_____	Postleitzahl <i>ZIP Code</i>	_____
Stadt <i>City</i>	_____	Telephone <i>Telephone</i>	_____
Fax / E-Mail- Adresse <i>Fax / E-Mail</i> _____			

Bitte teilen Sie uns für eine garantierte Reservierung Ihre Kreditkartennummer mit oder bestätigen Sie das Dokument mit einem Firmenstempel. Eine kostenfreie Stornierung ist bis 14 Tage vor Anreise möglich. Bei Nichtanreise und bei vorzeitiger Abreise behalten wir uns das Recht vor, 90% des Zimmerpreises für mindestens drei Nächte in Rechnung zu stellen.

*Please guarantee your reservation with you credit card number or with your company stamp. Please note that of the rebooking from 2022 in to 2023 the free cancellation is not possible, non-arrival or premature check out we will charge 90% of the rate as a No Show fee. A guaranteed reservation is held all night and if not taken up will be debited at 90 percent of the room rate for a minimum of three nights.*

VISA       MASTER       AMEX       DINERS

Kreditkartennummer <i>Credit Card Number</i>	_____	Ablaufdatum <i>Exp. Date</i>	_____
---	-------	---------------------------------	-------

Ich bestätige hiermit die Richtigkeit meiner Angaben.  
*I Herewith confirm that all details are true and correct.*

\_\_\_\_\_  
Name / Name

\_\_\_\_\_  
Unterschrift / Signature